

2016 China Treasury & Practice Award Application Form

2016 中国财资实践奖申请表

China Treasury & Practice Award includes more local elements. Following the precedent set last year, we have established a more qualitative approach to the submissions and judging process, thereby providing greater consistency and transparency in the awards criteria. By doing so, we hope to further enhance the value of the China Treasury & Practice Award for winners, and how these are recognized across the wider profession.

中国财资实践奖是基于 TMI Award 而来，TMI Award 成立已经超过十年时间，其奖项价值和权威性已被国际财资领域的企业和银行所认可。中国财资实践奖是更加符合中国市场发展和经济形势的财资管理荣誉。此奖项旨在嘉奖财资管理领域有杰出表现的企业、银行和财资专业顾问团队。

Company name 参评公司	
Award Nomination 提名奖项	
Contact person 填表人姓名	
Company & Job title 填表人公司和职位	
Contact Number 填表人联系方式	
Company Address 填表人公司地址	

Note: Each written answer should be completed in no more than approximately 500 words.

注意：以下每个问题的回答请控制在 500 字以内。

- **Brief summary of the solution and differentiating features about your nomination company or bank.**
简要总结企业或银行项目涉及的解决方案或措施。

- **Please describe what impacts the implementation of solution to your company or bank, or in what ways has the solution improved the overall performance of your company or bank?**

描述该方案或措施的优势，或者该方案或措施如何帮助企业或银行提升绩效。

- **Other supplementary material. Quotes and endorsement from your customers will be a plus.**

其他补充材料。客户的支持与感言将为您的申请加分。

Declaration 声明

I hereby certify that the information given in this entry form is correct and that I am willing to provide supporting documentation, if requested, to verify the information provided.

我在此申明以上所提供的信息都是准确的，如评委会需要，我可以提供相关的文档以供核实。

Name 姓名	_____	Position 职位	_____
Signed 签字	_____	Date 日期	_____

Rules of Entry 参赛规则

- Each entry must be submitted on a fully completed application form. Since there are TMI International Committee member involved in the judge, the application form in the bilingual version shall be submitted.
每位参选企业必须提交一份完整的申请表。由于评委会中有 TMI 国际的编委会成员，因此请递交中英文双语版本的申请表。
- The judges' decision will be final and no correspondence will be entered into before or after the judging process.
评委会的决定为最终决定，在评委决定过程前后不得有任何通信联系。
- The nomination forms must be received at the offices of the TMI China by the closing date of 18:00 (Beijing time) on 18 August of 2017.
提名表必须在北京时间 2017 年 8 月 18 日下午 6 点之前提交至 TMI 中国办公室。
- All Entries should be sent to: ciel.hong@financemkt.com / winnie.zhang@financemkt.com
所有申请表格需提交至: ciel.hong@financemkt.com / winnie.zhang@financemkt.com
- Other information please contacts us.
其他相关资讯请联系颁奖组委会。
Tel: 021-6176-1647 Ciel Hong Tel: 021-6176-1713 Winnie Zhang

Information provided within this application form may be used by TMI China to meet the objective of TMI China Annual Awards to promote the success and achievements of financial professionals in China.

请允许 TMI 中国在颁奖典礼上使用您申请表中的信息，以推广中国财务人才的成功。

Please tick here if you do not wish information provided to be used for communication purposes (media release, interviews, marketing materials).

请选择你不希望您的信息出现在以下哪类宣传资料中 (新闻稿 访谈 市场推广资料)。